

Bab 4 Analisis Dan Dapatan Kajian 4 0 Pengenalan

Metodologi Penyelidikan: Panduan Menulis Tesis (UUM Press)
 Retorik kewartawanan Melayu akhbar Berita Harian
 Proceedings of the 3rd International Conference on Sustainable Agriculture for Rural Development (ICSARD 2022)
 Understanding Educational Research
 Apresiasi sajak
 Periklanan dan Promosi, edisi 5, jilid 1
 Kaedah analisis data penyelidikan ilmiah
 Bahasa Melayu
 Analisis Data Penelitian dengan Statistik (Edisi Kedua)
 Faux Amis dalam Peminjaman Leksikal Inggeris-Melayu
 Kesantunan orang Melayu dalam majlis pertunangan
 Bahasa antara
 Strategi Memasarkan Sekolah
 Penderaan kanak-kanak di Malaysia
 Sikap, penguasaan, dan penggunaan bahasa Melayu di Singapura
 Kaedah Penyelidikan & Analisis Data SPSS (UUM Press)
 Preposisi bahasa Dusun dan bahasa Melayu
 Dewan masyarakat
 Warta ekonomi
 Pembangunan pedesaan di Indonesia
 TEORI AKUNTANSI KONSEP DAN PRAKTIS
 Panduan Penyelidikan Ilmiah: Kaedah dan Penulisan (UUM Press)
 PRINSIP-PRINSIP EKONOMI, edisi 8, jilid 1
 Konsep Asas dan Model untuk Latihan Jurubahasa dan Penterjemah
 Kaedah Analisis & Interpretasi Data (UUM Press)
 Ilmu ekonomi regional dan beberapa aplikasinya di Indonesia
 Tafsiran Budaya
 Bahasa Verbal dan Bukan Verbal I
 Tuhan, Manusia & Alam Dalam Al-Quran Pandangan Toshihiko Izutsu (Penerbit USM)
 Step by Step Menukarkan Tesis kepada Buku
 ANALISIS KRITIS PENDAFTARAN TANAH HAK ULAYAT MILIK MASYARAKAT ADAT UNTUK MENGUHKAN ANALISIS KEPASTIAN HUKUM DAN PENINGKATAN EKONOMI KERAKYATAN
 Perkaedahan penanganan dan pemerian makna dalam kamus Tutong-Melayu, Melayu-Tutong
 Bahasa Verbal dan Bukan Verbal II
 Hasil dan Impak Program Kemahiran Kolej Komuniti Malaysia (UUM Press)
 Kata hubung dan dan tetapi dari sudut pragmatik
 MAKROEKONOMI, edisi 6
 Gelandangan Antara Tret Personaliti dan Religiositi
 Elit Tradisi dan Reformasi di Asia Tenggara
 Bahasa Melayu moden awal dan analisis dua kata kopula
 Challenging Models, Challenging Minds

Bab 4 Analisis Dan Dapatan Kajian 4 0 Pengenalan Downloaded from nsl.galaxy.mu by guest

BRAEDON HARLEY

Metodologi Penyelidikan: Panduan Menulis Tesis (UUM Press) Bumi Aksara

Lexicography of Malay language and Tutong dialect spoken in Brunei.

Retorik kewartawanan Melayu akhbar Berita Harian Utusan Publications

This is an open access book. The 3rd International Conference on Sustainable Agriculture for Rural Development (ICSARD) 2022, which will be held on August 23, 2022 using zoom online platform. The 3rd ICSARD 2022 is organised by Faculty of Agriculture, Universitas Jenderal Soedirman. The topic, "Strengthening Sustainable Agriculture in the New Normal and Disruptive Technology Era", including: Agrotechnology: Agroecology, Soil Science, Agronomy, Horticulture, Plant Protection, Plant Breeding and Biotechnology Food Science and Technology: Food Processing Technology, Food Microbiology, Food Chemistry, Food Biochemistry, Agro-Industrial Management, Food and Nutrition Agricultural and Biosystem Engineering: Farm Machinery, Precision Farming, Food Engineering, Instrumentation and Control in Biosystem Engineering, Bio-Environment Control and Management Engineering, Post-Harvest Handling and Processing Engineering, Renewable Energy, Agricultural Management and Information System Socio-Economics of Agriculture and Agribusiness Other topics related to sustainable agriculture

Proceedings of the 3rd International Conference on Sustainable Agriculture for Rural Development (ICSARD 2022) ITBM

Pelajar ijazah pertama di institusi pengajian tinggi awam dan swasta kebanyakannya perlu mengambil kursus Kaedah Penyelidikan ataupun perlu menyiapkan projek penyelidikan masing-masing bagi memenuhi syarat bergelar siswazah. Pelajar siswazah pula perlu menyiapkan tesis ataupun disertasi mereka sebagai syarat wajib sebelum dikurniakan ijazah Sarjana atau Ijazah Doktor Falsafah (PhD) masing-masing. Pegawai penyelidik yang bekerja dalam sektor awam atau swasta pula perlu menyiapkan projek penyelidikan masing-masing seperti kehendak organisasi mereka. Kesemua aktiviti penyelidikan yang dibuat oleh pelajar pada peringkat Ijazah Pertama, Sarjana dan Ijazah Doktor Falsafah ataupun oleh pegawai penyelidik memerlukan suatu panduan lengkap untuk melakukan kerja-kerja penyelidikan supaya mencapai piawai yang ditetapkan. Buku Kaedah Penyelidikan dan Analisis Data SPSS yang ditulis dengan bahasa yang mudah ini diharapkan dapat dijadikan panduan oleh kumpulan pelajar dan penyelidik tersebut. Buku ini amat sesuai

dijadikan rujukan bagi memahami perkara-perkara penting dalam proses menyiapkan sesuatu projek penyelidikan. Selain dari itu, analisis data menggunakan perisian. Statistical Package for Social Sciences (SPSS) dalam buku ini membincangkan secara terperinci langkah-langkah untuk menganalisis data dan kaedah mentafsirkan output daripada data tersebut. Antara analisis statistik yang dibincangkan dalam buku ini seperti analisis faktor dan kebolehpercayaan instrumen, prosedur ujian-t, analisis varians sehala (ANOVA), analisis kovarians sehala (ANCOVA), analisis korelasi dan regresi, model regresi logistik, dan banyak lagi.

Understanding Educational Research UUM Press
 Statistik merupakan satu bidang yang sangat luas untuk menentengahkan kepada para pembaca. Namun demikian, dalam proses penyelidikan kuantitatif memproses dan menganalisis data merupakan perkara asas sebelum mengintepretasikan data. Bagi menganalisis data, banyak perisian komputer digunakan seperti SPSS, AMOS, SAS, SmartPLUS dan sebagainya. Buku ini menentengahkan perisian SPSS untuk memproses, menganalisis dan mengintepretasikan data. Perkara utama dalam statistik adalah untuk mengintepretasikan data mengikut kehendak masalah dan soalan kajian. Oleh itu, mengintepretasi data merupakan satu seni yang diwarisi oleh para penyelidik mengikut kemahiran dan pengalaman dalam bidang kuantitatif. Buku ini sangat sesuai dijadikan sebagai panduan dalam memproses, menganalisis dan mengintepretasikan data. Data kuantitatif dapat digunakan dalam bentuk deskriptif dan inferential. Di samping itu, buku ini dapat memberi panduan yang berguna kepada para penyelidik dalam menghasilkan keputusan dan tafsiran kajian yang berkualiti dan berimpak tinggi.

Apresiasi sajak ITBM

Acquisition of English as a second language for preschool bilingual children in Malaysia.

Periklanan dan Promosi, edisi 5, jilid 1 UUM Press
 Menghuraikan langkah demi langkah bagaimana sebuah tesis atau disertasi ditukarkan menjadi sebuah buku. Tesis atau disertasi yang dihasilkan oleh pelajar IPT boleh ditukar menjadi sebuah buku atau beberapa buah buku yang bersifat lebih santai tanpa menghilangkan nilai ilmiahnya jika digarap dan diolah sebaik-baiknya. Buku ini sesuai dijadikan panduan para pelajar IPT untuk mereka bentuk, membina, dan menyusun atur judul buku, judul bab, dan subjudul bab buku berdasarkan format Dewan Bahasa dan Pustaka. Jenis gaya bahasa penulisan dan pihak yang terlibat dalam penerbitan buku turut dijelaskan secara ringkas supaya pelajar dapat bersiap siaga dan bersemangat untuk menjadi seorang penulis buku yang berjaya, berseni di masa hadapan bak kata Jean Fritz, "Only when a book is written out of passion is there much hope of its being read with passion."

InsyAALLAH.

Kaedah analisis data penyelidikan ilmiah ITBM
 Rural development in Indonesia.

Bahasa Melayu Utusan Publications

Khusus terkait dengan persoalan pengaturan hukum untuk mendukung kelancaran pelaksanaan pendaftaran tanah hak ulayat tersebut, kepada Pemerintah Kota Batam harus segera menindaklanjuti surat keputusan Walikota Batam Nomor KPTS.105/HK/III/2004, Tentang Penetapan Wilayah Perkampungan Tua di Kota Batam, yang harus segera diproses bersama Dewan Perwakilan Rakyat Daerah Kota Batam (DPRD Kota Batam) yang dibentuk dan diterbitkan dalam status Peraturan Daerah (Perda) Kota Batam khusus yang menetapkan bahwa semua hamparan wilayah yang sebelumnya telah ditetapkan sebagai Perkampungan Tua dalam Surat Keputusan Walikota Batam tersebut, tentu dalam hal ini juga termasuk Perkampungan Tua Tanjung Uma sekaligus ditetapkan sebagai Perkampungan Tua di Wilayah Kota Batam, guna melindungi tanah hak ulayat yang ada dan terdapat di wilayah Perkampungan Tua tersebut. Tindakan hukum ini penting dilakukan dalam perspektif pelaksanaan sistem hukum positif di Indonesia, karena dengan status Peraturan Daerah tersebut, penanganan penyelesaian untuk pendaftaran tanah hak ulayat di daerah Perkampungan Tua, sudah menjadi keputusan seluruh rakyat Kota Batam dalam konteks meneguhkan prinsip kedaulatan rakyat. Terkait dengan hal ini, bahwa Peraturan Daerah dimaksud secara yuridis formal adalah merupakan sumber hukum positif yang mengikat publik, tentu hal ini sekaligus dalam upaya meneguhkan Indonesia dalam pelaksanaan penegakan hukum mengutamakan kepada pendekatan hukum positif (positivisme). Berkenaan untuk melaksanakan pendaftaran tanah terhadap status tanah hak ulayat Kampung Tua, Kelurahan Tanjung Uma, Kota Batam tersebut, penulis menyimpulkan terutama ditujukan secara khusus kepada pihak penyelenggara, tentu dalam hal ini pihak Kantor Pertanahan Kota Batam, dengan melibatkan pihak lain yang terkait utamanya pihak Kantor Walikota Batam dan Badan Pengusahaan Batam (BP Batam), harus secara proaktif, terus-menerus dan berkelanjutan untuk segera melakukan pendataan secara akurat, pengukuran dan sekaligus pembuatan peta bidang tanah secara komprehensif untuk dimasukkan ke dalam program Pendaftaran Tanah Sistematis yaitu Program Layanan Rakyat untuk Sertifikat Tanah (LARASITA) yang saat ini sedang gencar-gencarnya dan fokus dilaksanakan oleh Pemerintah. Jika hal ini dapat segera dilaksanakan, tentu dari hasil kegiatan pendaftaran tanah secara komprehensif untuk dimasukkan ke dalam program Pendaftaran Tanah Sistematis tersebut sudah sejalan dan sesuai dengan teori utama yang ditetapkan penulis dalam buku ini yaitu berdasarkan teori Jeremy Bentham. Bentham dalam teorinya yang terkenal dengan teori kebahagiaan (utilitarianisme) mengatakan bahwa

semua produk hukum itu baru akan mempunyai nilai bagi masyarakat, apabila produk hukum itu ketika dilaksanakan (law enforcement) dapat dan mampu memberikan garansi dan/atau jaminan untuk mewujudkan rasa kebahagiaan (utilitarianisme) kepada masyarakatnya. Demikian juga halnya, jika pendaftaran tanah terhadap status tanah ulayat itu segera dilaksanakan, maka atas hasil pendaftaran tanah yaitu diterbitkannya sertifikat (Tanda Bukti Hak), tentu hal ini akan memberikan rasa kebahagiaan kepada seluruh masyarakat adat di Kampung Tua, Kelurahan Tanjung Uma tersebut, dan hal ini sekaligus akan memberikan kepastian hukum dan dapat mendorong terjadinya peningkatan ekonomi kerakyatan.

Analisis Data Penelitian dengan Statistik (Edisi Kedua)

Erlangga

Regional economic development in Indonesia; collected articles. *Faux Amis dalam Peminjaman Leksikal Inggris-Melayu* Springer Nature

Bab 1; Pengenalan -- Bab 2; Reka bentuk dan prosedur penyelidikan -- Bab 3; Dapatan dan analisis -- Bab 4; Faktor penderaan dan perbandingan jumlah penderaan antara Pantai Barat dengan Pantai Timur -- Bab 5; Peranan ibubapa dalam pendidikan anak-anak-- Bab 6; Hak anak-anak -- Bab 7; Memahami masalah tingkah laku kanak-kanak -- Bab 8; Rumusan. **Kesantunan orang Melayu dalam majlis pertunangan**

Penerbit Alumni

Rhetoric of news reporting and writing of Malay journalist in Berita harian newspapers.

Bahasa antara Penerbitan Buku Pena

History and criticism of Malay language.

Strategi Memasarkan Sekolah ITBM

Bahasa Melayu sebagai bahasa penggerak tamadun masyarakat Melayu dan masyarakat Malaysia merupakan bahasa yang dinamik. Pelbagai istilah banyak dicipta. Begitu juga dengan penyerapan unsur-unsur bahasa asing ke dalam bahasa Melayu itu sendiri. Namun begitu, penyerapan bahasa asing ini bukanlah boleh dilakukan dengan sewenang-wenangnya. Kemasukan bahasa asing ini dikawal selia oleh badan yang bertanggungjawab. Dengan adanya kawal selia ini, generasi pewaris bahasa Melayu tetap mengekalkan ciri-ciri kesantunan dan keperibadian bangsa Melayu itu sendiri. Buku ini ditulis dan menjadi sebahagian daripada proses penciptaan atau penyerapan bahasa asing ke bahasa Melayu. Buku ini dapat dijadikan contoh kepada penyelidik, pencinta bahasa dan golongan ilmuwan serta pensyarah atau guru-guru bahasa Melayu tentang kata-kata

pinjaman yang diterima pakai dalam bahasa Melayu.

Penderaan kanak-kanak di Malaysia ITBM

Knowledge and the usage of Malay language in Singapore; social aspects.

Sikap, penguasaan, dan penggunaan bahasa Melayu di Singapura Erlangga

Buku Panduan Penyelidikan Ilmiah: Kaedah dan Penulisan ini khusus untuk pelajar yang menjalankan penyelidikan pada peringkat prasiswazah dan mereka yang ingin menyambung pengajian pada peringkat Sarjana dan Doktor Falsafah, tetapi tidak mempunyai pengalaman dalam menjalankan penyelidikan ilmiah. Secara keseluruhannya, buku ini mendasari perkara-perkara yang perlu ada dalam kertas cadangan penyelidikan dan dalam laporan penyelidikan. Buku ini memberikan pengetahuan yang berguna serta idea yang jelas kepada para penyelidik untuk merealisasikan penyelidikan yang dirancang. Buku ini dapat meningkatkan kefahaman pelajar serta penyelidik baharu tentang proses penyelidikan serta memberikan panduan dalam memulakan penyelidikan untuk menghasilkan projek penyelidikan yang berjaya.

Kaedah Penyelidikan & Analisis Data SPSS (UUM Press)

SCOPINDO MEDIA PUSTAKA

Sociolinguistics aspect of the Malay language in engagement ceremonies of the Malays.

Preposisi bahasa Dusun dan bahasa Melayu Strategic Information and Research Development Centre

Kumpulan esei Shahrudin Maaruf ini merenungi hubung kait antara Tradisi, pemodenan dan perubahan sosial dalam dunia Melayu-Islam Asia Tenggara. Persoalan Tradisi yang sungguh kompleks ini diamati dalam aspek-aspek khusus seperti persoalan kesinambungan sejarah, nilai-nilai, jati diri dan peranan orientasi agama dalam menentukan sifat dan hala tuju perubahan sosial ini. Etos-etos sejarah yang penting, seperti feudalisme dan kolonialisme, dan kesinambungannya dikaji dalam mencoraki pandangan hidup Asia Tenggara kontemporari. Ada diandaikan salah satu faktor terpenting dalam membentuk dan mencoraki Tradisi ialah elit dan nilai-nilai mereka. Justeru esei-esei juga meninjau asal-usul dan latar belakang sosial pembentukan mereka. Sementara menentukan kesinambungan Tradisi-tradisi dan sistem nilai-nilai mereka, kumpulan-kumpulan elit ini sendiri ditentukan sifat dan pandangan hidup mereka oleh kesinambungan-kesinambungan sejarah dari zaman lampau hingga ke hari ini. Dalam memperkatakan permainan antara Tradisi dan pemodenan, sudah tentunya perbincangan mencerahkan juga rintangan-rintangan terhadap pemodenan dan

perubahan sosial yang berkemajuan. Aspek-aspek ini memang sentiasa menarik perhatian dan renungan mendalam tokoh-tokoh intelektual dan reformasi dari Tradisi Asia Tenggara. Sehubungan ini karya-karya Ibn Khaldun, Multatuli, Jose Rizal, Pramoedya Ananta Toer dikaji dalam kerangka tema besar esei-esei.

Dewan masyarakat UUM Press

Jika Anda pernah membaca atau memiliki salah satu buku statistik, maka Anda harus membandingkannya dengan buku ini. Mengapa demikian? Buku ini adalah buku yang patut dibaca oleh Anda yang mendalami ilmu statistik, karena buku ini membahas begitu detail dan mendalam dengan judulnya, aplikasi yang dianalisis dalam buku ini disesuaikan dipahami oleh Anda yang mendalami Ilmu statistik. Buku ini menyajikan kepada Anda pendalaman materi yang lebih cermat beserta contoh aplikasi statistik yang banuak dan beraneka ragam. Selain itu, pada buku ini ada penambahan dua bab dari edisi pertama, yaitu Analisis Univariat dan Prasyarat Analisis Data. Dengan adanya penambahan dua bab tersebut., diharapkan pembahasan tentang analisis data penelitian dengan statistik diharapkan semakin lengkap

Warta ekonomi UUM Press

Conjunction in Malay language from pragmatic perspectives.

Pembangunan pedesaan di Indonesia Erlangga

pihak. Seperti halnya sejarah perkembangan akuntansi, tampaknya pengertian akuntansi juga mengalami evolusi. Pengertian akuntansi berbeda-beda antara satu orang dengan orang lainnya, atau antara satu literatur dengan literatur lainnya. Hal ini disebabkan antara lain karena pendekatan yang digunakan berbeda. Ada juga yang berpendapat bahwa akuntansi adalah seni, ada juga yang berpendapat bahwa akuntansi sebagai bahasa bisnis, ada lagi yang berpendapat akuntansi sebagai catatan historis. Ada pula berpendapat bahwa akuntansi sebagai ilmu, akuntansi sebagai informasi yang dikomunikasikan sebagai bahan pengambil keputusan, akuntansi sebagai benda ekonomi dan seterusnya (Godrey et al, 1994). Banyaknya pengertian mengenai akuntansi tersebut menunjukkan bahwa akuntansi dapat diartikan dari berbagai sudut pandang. Dari sudut pandang yang berbeda akuntansi mempunyai pengertian yang berbeda pula. Akuntansi yang kita pelajari sampai dengan saat ini, diklasifikasikan sebagai bagian dari ilmu sosial. Ada beberapa pertanyaan yang muncul, apakah sebenarnya ilmu tersebut, ada berapa klasifikasi ilmu, apakah akuntansi cocok dikatakan sebagai ilmu dalam artian ilmu pengetahuan murni, tetapi mengapa pula disebut dengan sebutan teori akuntansi.